
 

 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 28.06.2013 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna iunie ,conform 
convocatorului înregistrat la nr. 2610  din 21.06.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11câți numără consiliul 
local. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu 11 voturi. 
 Se fac propuneri pentru alegerea președintelui de ședință.Este propusă și 
aleasă cu 10 voturi pentru, d-na Berbecaru Ecaterina.   
 D-na preşedinte  prezintă ordinea de zi  ,care este aprobată cu 11 voturi. 
 1.Alegerea președintelui de ședință. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  alocarea unor sume pentru Parohia Oteștii 
de Sus și Parohia Cungrea. 

                    Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea înscrierii în cartea funciară a supr. 
de 61,44 mp aflată în  vecinătatea  suprafeței de 2300 mp ocupată de investitția POD 
DIN BETON ARMAT PE DC 35 KM 4+478 COMUNA CUNGREA,JUDEȚUL 
OLT. 

                    Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niți Elena Mădălina 
   4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 D-na jurist prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie 
dl.Tudosiea,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Tudosiea:Referitor la suma de 5000 de lei alocată celor două parohii,la fel 
ca madatul trecut ,e necesar,dar o să ceară toți.Dl.Săndulescu a spus în ședințele 
trecute că ar fi bine să dăm la fiecare parohie lunar,să nu se dea la toți o dată. 
 Dl.Stancana:Și când se termină s-o luăm de la capăt… 
 Dl.Popa:Până la alegeri. 
 DlTudosiea:Despre pod ,pot să spun că suprafața e utilă.Nu se putea face fără 
această suprafață.E necesar să înscriem suprafața în cartea funciară. 
 Sunt de acord cu ambele proiecte de hotărâri. 
 Dl.primar:La pod am zis că noi dăm banii și vânzătorul suportă cartea 
funciară.Am aprobat raportul de evaluare și până la înscrierea în cartea funciară am 
zis să-i dăm banii pentru că avea nevoie de ei.Are soția bolnavă grav ,și ne-a spus, că 
dacă nu rezolvăm problema, nu ne lasă să trecem cu conducta pe la el.Am făcut un 
antecontact la notar și după înscrierea în cartea funciară facem actul de vânzare-
cumpărare. 
 Dl.Tudosiea:Nu stă comuna în cartea asta funciară… 
 Dl.Nicolescu:Problema asta durează de mulți ani. 
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 D-na Berbecaru:E o situație critică.Soția a fost operată de multe ori și acum 
trebuie să facă dializă. 
 Dl.primar:Referitor la biserici era normal ca preoții să discute între ei.A mai 
depus cerere și cel de la Spătaru, dar am zis să o luăm în discuție luna viitoare. 
Majoritatea parohiilor sunt șantiere pentru că sunt obligate să facă capele mortuare. 
Sunt  șapte parohii x 5000 de lei nu e mult,dar nici puțin. 
 Dl.Niți:Am spus să-i ajutăm în funcție de prioritate. 
 Dl.Popa:În bugetul local sunt bani prevăzuți? 
 Dl.primar:Sunt la cheltuieli neprevăzute. 
 V-am spus că la fiecare ședință vă informez ce am mai făcut în luna respectivă. 
Eu vreau să vă arăt că sunt transparent.Avem un caz la Ibănești Văduva Georgel,care 
are probleme psihice.Fratele lui a făcut o sesizare,a fost o comisie acolo,l-a văzut în 
ce hal era,nu avea asigurare,nu era înscris la nici un medic și l-am dus la Slatina la 
spital.A trebuit să achităm asigurarea. 
 Dl.Niți:Pe ce perioadă? 
 Dl.primar:Pe șase luni și luna în curs. 
 Dl.Stancana:Nu a mai ieșit din casă de doi ani.Ne-am umplut și de purici. 
 Dl.Săndulescu:În ședința de comisie am discutat despre propunerea primarului 
și am fost de acord ca să suportăm și cartea funciară. 
 Cu parohiile era normal să mai vină și celelalte creindu-se un precedent.Suma 
e bună,pentru că ei știu prin consiliul parohial să-i drămuiască la ce au nevoie.Unii 
au nevoie de zugrăveli,alții pentru reparații sau extinderi.Această sumă e bine să fie 
acordată pe rând fiecărei parohii. 
 Sunt de acord cu ambele proiecte de hotărâri. 
 Referitor la Văduva Georgel,în campania electorală am fost și eu în curtea 
lor,dar nu am putut să intru.Vă spun că nu este grav și este chiar recuperabil , dacă 
este îngrijit.Ați putea apela la spitale sau clinici speciale pentru boli psihice așa cum 
am procedat pe vremea când eram viceprimar, cu Marioara lui Drăgan,cea fără 
mâini,cu Stan sau cu Condei.Băiatul acesta,după ce face tratament ar trebui internat 
la Schitu Greci,unde este director un fost primar ,Taifas.Acolo face tot felul de 
activități pe lângă tratament și poate să-și revină. 
 Dl.Niți:Copiii ăștia așa s-au născut cu probleme. 
 Dl.Săndulescu:Așa a fost și Tudor Nicolae și acum și-a revenit.Ar fi bine să 
mergeți pe ideea asta și în două –trei luni poate își revine. 
 Dl.Niți:La fel s-a întâmplat și cu Niți Cristian. 
 Legat de parohii noi am mai dat și madatul trecut bani,au adus documente 
pentru ei? 
 Dl.primar:Preotul Ionescu a adus o factură fiscală. 
 Dl.Niți:Noi le dăm bani,dar ei să vină cu documente. 
 Dl.primar:Preotul de la Cungrea a spus că dacă putem să-i dăm banii în 
mână,pentru că dacă plătim vreo factură se pierd 24% din ei. 
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 Dl.Săndulescu:Noi îi virăm în contul parohiei și ei să aducă ca justificare un 
deviz de lucrări sau o copie după factură. 
 D-na Dicu:Sunt de acord cu ambele proiecte de hotărâri. 
 Se supun la vot proiectele de hotătâri și aprobate cu unanimitate de voturi. 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
                                 Președinte,                             Secretar, 
                       Ecaterina BERBECARU     Gabriela ANDRONIE 
 
 


